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مواليد   سنة 1961من  الكهربائية  الهندسة  قسم  الهندسة/  كلية  الموصل/  جامعة  من  تخرج    م. 

شهاد1983 على  حصل  القسممن  الماجستير    ةم.  ثم  2005سنة    ذات  شهادة ,  على  حصل 

تخصص  2017  سنة  منذ الدكتوراه   في  وذلك  مساعد  استاذ  لقب  يحمل   ، الاتصالاتشبكات  . 

بنشر   قام  بتدريس مواد عديدة    .مجالال  هذا  فيأطاريح    3أشرف على  و بحثاً    14حيث  يقوم 

 منها الأقمار الصناعية, بالإضافة الى إشرافه على مشاريع تخرج الطلبة.
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 رابط موقع سكوبس: 
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Curriculum vitae: 

Dr. Ali Othman was born in 1961. He graduated from the University of 

Mosul, College of Engineering, Department of Electrical Engineering in 

1983. Then from the same department, he obtained both M.Sc. and 

Ph.D. degrees in 2005 and 2017, respectively. He promoted to Assistant 

Professor in 2021, with the main research area being Communication 

Networks, where he published 19 papers and supervised 3 Masters’ 

theses in this research area. He teaches several modules for 

undergraduate students such as Satellite Communications, in addition to 

supervising graduation projects. 
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